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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  5 

Datum zasedání:  28. 4. 2021 

Přítomni:  Adámek, Bauerová, Cieluch, Klepek, Pražák, Růčková, Šimáková, 

Švarc, Tvrdoň, Vavrušková 

Omluveni:  Foltisová 

Hosté:  Kloknerová, Lebiedzik, Palečková, Stavárek, Suchánek, Šperka 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2020 

3. Strategický záměr SU OPF na období 2021+ 

4. Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2021 

5. Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu 

Mezinárodní obchod SU OPF pro akademický rok 2021/2022 

6. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory, pana děkana SU OPF i další hosty, 

vyjmenovala jednotlivé body programu a konstatovala, že Akademický senát je 

usnášeníschopný. Přítomní členové senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný 

další bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování o programu:   

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

2. Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2020 

 

Dr. Šimáková uvedla, že Akademický senát SU OPF v rámci svých pravomocí Výroční zprávu 

o činnosti schvaluje. Následně požádala předkladatele dokumentu, děkana prof. Stavárka, o 

jeho uvedení. 

 

Prof. Stavárek uvedl, že se jedná o tradiční povinný dokument, který je předkládán AS SU OPF 

každý rok. Struktura dokumentu je daná ministerstvem, přesto se jej snažíme vylepšit např. 

fotografiemi z fakulty. V dokumentu jsou uvedeny povinné tabulky, co se na SU OPF povedlo 

a co bylo realizováno. Dokument byl již projednán Vědeckou radou SU OPF bez připomínek.  
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Dr. Šimáková poděkovala za představení dokumentu. Dále informovala, že K. Foltisová 

(z jednání omluvena), zaslala k dokumentu připomínky formálního charakteru. Připomínky 

byly vzneseny členům senátu a vedení SU OPF. 

 

Doc. Tvrdoň podal podnět, zda by nebylo vhodné zvážit prohlížení dokumentu jako knihu. 

Vizuální stránka dokumentu i obrazová pestrost by tak vynikla. Doc. Lebiedzik poděkoval za 

podnět a dodal, že se o tom uvažuje. Po grafické stránce vypadá výroční zpráva dobře, pokud 

bude vložen do aplikace ISSUU, pak to bude jeden z dokumentů, kterým se dá fakultu 

prezentovat.   

 

Doc. Tvrdoň dále požádal o objasnění počtu studijních programů na str. 19, kde jsou uvedeny 

dva studijní programy doktorského typu v českém jazyce. Doc. Palečková vysvětlila, že se 

jedná o tříletý a čtyřletý studijní program v českém jazyce, kdy dobíhá akreditace tříletého 

programu, a proto jsou v tabulce uvedeny programy dva. Doc. Lebiedzik přidal informaci, že 

čísla v tabulkách dodává univerzita ze svých zdrojů a musí odpovídat číslům uvedeným 

v univerzitní výroční zprávě.  

 

Doc. Tvrdoň uvedl, že členění oborů v tabulkách, které jsou dány ministerskými požadavky, 

nemají dostatečnou vypovídající schopnost. Přínosnější by byly počty studentů podle oborů atd. 

Dále uvedl připomínku k formulaci na str. 51, že neproběhlo žádné habilitační ani profesorské 

řízení. Habilitační řízení probíhalo, ale žádné nebylo úspěšně dokončeno, proto by bylo dobré 

změnit formulaci. Doc. Tvrdoň dodal, že všechny formální připomínky jsou předány doc. 

Lebiedzikovi a Ing. Labudkové.  

 

Děkan prof. Stavárek poděkoval za připomínky a uvedl, že vedení SU OPF všechny návrhy na 

změny v dokumentu akceptuje. 

 

Předsedkyně senátu otevřela hlasování o návrhu na zapracování vyslovených formálních 

připomínek do předloženého dokumentu. 

 

Hlasování o zapracování formálních připomínek: 

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Poté Dr. Šimáková vyzvala k hlasování o dokumentu ve znění navržených úprav.  

 

Hlasování o Výroční zprávě o činnosti SU OPF za rok 2020: 

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Výroční zprávu o činnosti Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné za rok 2020 ve znění navržených úprav. 

 

3. Strategický záměr SU OPF na období 2021+ 

 

Dr. Šimáková otevřela další bod jednání a připomněla, že předložený Strategický záměr SU 

OPF na období 2021+ je senátem schvalován. Uvedla, že členové AS SU OPF byli zapojeni do 

procesu tvorby Strategického záměru, kdy bylo umožněno připomínkovat dokument již v rámci 
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jeho přípravy. Následně požádala prof. Stavárka o další přiblížení tohoto dokumentu.  

 

Děkan prof. Stavárek poděkoval za připomínky, které vzešly ze zaměstnanecké i studentské 

komory senátu. Připomínkami se vedení zabývalo a snažilo se je zapracovat. Dokument byl již 

projednán na Vědecké radě SU OPF bez připomínek. 

 

Dr. Šimáková požádala o přednesení stanoviska k tomuto dokumentu předsedu Komise pro 

legislativní a organizační záležitosti, kterou byl materiál předjednán. Informovala, že z jednání 

komise byl pořízen zápis, o kterém byli informováni členové senátu i vedení. Doc. Tvrdoň 

uvedl, že dokument prošel celou řadou grémií a prošel i vnitrofakultním připomínkováním 

v rámci kateder. Naprostá většina připomínek byla zapracována. Komise doporučuje, aby tento 

dokument senát schválil. Komise má pouze dvě dílčí připomínky. U opatření B.1, které se 

zaměřuje na realizaci základního výzkumu a další tvůrčí činnost, je odpovědnou osobou pouze 

proděkan pro vědu a výzkum. Komise navrhuje připojit vedoucí kateder do okruhu 

odpovědných osob. Dále u opatření B.4, které spadá do té samé oblasti, požádal o přiblížení  

cíle posílit kompetence školitelů pro úspěšné vedení doktorandů. Doc. Palečková, souhlasila 

s přidáním vedoucích kateder do okruhu odpovědných osob u uvedeného B.1. V reakci na 

druhou připomínku uvedla, že jde spíše o posílení dovedností. Cíl navazuje na HR Award 

v oblasti mentoringu, leadershipu. Pravomoci nebudou měněny.  

 

Předsedkyně senátu otevřela hlasování o návrhu na zařazení vedoucích kateder do okruhu 

odpovědných osob u specifického cíle B.1, se kterým souhlasilo i vedení SU OPF. 

 

Hlasování o zařazení vedoucích kateder do okruhu odpovědných osob (B.1): 

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Poté Dr. Šimáková vyzvala k hlasování o dokumentu ve znění navržených úprav.  

 

Hlasování o Strategickém záměru SU OPF na období 2021+: 

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Strategický záměr Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné na období 2021+ ve znění navržených úprav. 

 

4. Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2021 

 

Dr. Šimáková informovala, že se jedná o dokument, který senát bere na vědomí a požádala 

děkana prof. Stavárka o představení tohoto materiálu. 

 

Děkan prof. Stavárek připomněl, že se jedná o plán toho, co by mělo být na fakultě letos 

učiněno. Východiskem pro tento dokument jsou definované priority a cíle v Strategickém 

záměru SU OPF a opatření, které se nacházejí v Plánu realizace SU, přičemž fakulta se na jejich 

realizaci bude podílet. Jedná se například o digitalizaci podpůrných činností, rozvoj 

informačních systémů, atd. Dále jsou zde obsažena veškerá opatření, která jsou spojena s HR 

Award. Prof. Stavárek konstatoval, že jsme v časovém nesouladu. Plán realizace se schvaluje 

v dubnu, opatření už byla nastartována a spousta věcí už je rozjetých, některé věci už jsou 
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realizovány. Opatření v roce 2021 zohledňují situaci spojenou s epidemickou situaci Covid-19, 

přičemž situace v novém akademickém roce bude snad lepší a umožní realizovat všechny 

naplánované opatření.  

 

Předsedkyně senátu poděkovala za představení dokumentu a požádala doc. Tvrdoně o 

přednesení stanoviska za Komisi pro legislativní a organizační záležitosti. Doc. Tvrdoň se ujal 

slova. Plán realizace byl na komisi projednán a připomínky byly zaslány vedení fakulty k 

seznámení. Uvedl, že připomínky z jednání komise jsou ke zvážení, jedná se o dokument 

managementu fakulty. Doc. Tvrdoň konstatoval, že v diskuzi se soustředí na věcné připomínky.  

 

První připomínkou je audit vnitřních procesů, který je deklarovaný ve Strategickém záměru, 

ale v Plánu realizace není obsažen. Děkan prof. Stavárek vysvětlil, že audity jednotlivých 

procesů probíhají na všech součástech, koordinace probíhá na úrovni rektorátu. Ve fakultním 

Plánu realizace se to neprojevilo proto, že v univerzitním Plánu realizace je pro tento rok 

uvedeno provedení auditu IT služeb. Na úrovni rektorátu to bude zaměřeno pouze na oblast IT, 

rektorátní útvar CIT. Jedná se o univerzitní pracoviště, SU OPF se to primárně tedy netýká. Na 

fakultě máme od 1. 3. 2021 nového vedoucího ÚIT. Na tomto oddělení byl proveden malý 

personální audit.  

  

Dále byl vznesen požadavek na bližší představení elektronické databáze vědecké a tvůrčí 

činnosti s potenciálem popularizace v rámci opatření F.3. Doc. Lebiedzik informoval, že to 

vychází z univerzitního Plánu realizace, kde se klade důraz na popularizaci výsledků vědecké 

práce. Na jiných vysokých školách je tomu přikládána také značná pozornost, existují tam 

speciální týmy, které pracují s výsledky výzkumných aktivit pracovníků, s cílem jejich 

publikování v různých médiích a časopisech. Popularizace výsledků je poměrně důležitá 

vzhledem k seznamování veřejnosti s tím, co se na fakultě děje. Proto je to zařazeno i do našeho 

Plánu realizace. Budeme se usilovat o databázi vhodných výstupů, které by bylo možné uplatnit 

v médiích. Jedná se spíše o databázi samotných textů, kde budou prezentovány závěry 

výzkumů, které by mohly být zajímavé pro širokou veřejnost. Prof. Stavárek k tomu dodal, že 

na fakultě pracují odborníci, kteří mají ve svém oboru co říct.  Je samozřejmé, že na širší 

veřejnost se lépe míří popularizačními texty než těmi vědeckými. Pro akademiky by to 

znamenalo pouze zaškrtnout kolonku „vhodný k popularizaci“. Poté by svůj výzkum 

přepracovali do kratšího útvaru, který bychom nabídli médiím. Databáze je tedy myšlena jako 

základna textů, s kterými lze pracovat a výsledky výzkumu popularizovat.  Dr. Pražák doplnil, 

že tyto aktivity dělá částečně IIV. Vychází newsletter, u kterého ale není odezva. Proto bude 

IIV popularizovat realizované zakázky na webu formou případových studií. Doc. Tvrdoň 

podotkl, že neinformujeme veřejnost, jak se nám daří základní výzkum. Navrhuje lépe pracovat 

se zajímavými výsledky výzkumu a nabídnout je veřejnosti.  Doc. Lebiedzik řekl, že se nebrání 

nápadům, monitoroval v této oblasti i ostatní školy. Chceme nabízet komfort pro novináře, aby 

věděli, že tady jsme, něco děláme. Na našich stránkách dostanou zhuštěnou informaci, kde si ji 

mohou stáhnout. Dr. Šimáková se dotázala, jaký je předpokládaný počet výstupů, jak často se 

bude aktualizovat zamýšlená databáze, a zda by nebylo lepší zaslat konkrétní článek médiím. 

Doc. Lebiedzik odpověděl, že informace budou řazeny chronologicky. Informacemi začne 

fakulta obesílat jednotlivá média. Dr. Klepek navrhuje jako první krok zmapovat poptávku po 

konkrétních tématech, jelikož média to nemusí tematicky zajímat. Vyučující také nemusí 

poznat, zda je to téma vhodné k popularizaci. Dodal, že autor výzkumu by neměl být tím, kdo 

to popularizuje.  

 

Doc. Růčková se dotázala, zda je 30. 6. 2021 reálné datum pro vybavení akademických 

pracovníků technickým vybavením, když není schválen rozpočet. Prof. Stavárek upřesnil, že se 
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jedná o průběžnou věc, některé nákupy již proběhly.  Posun data do konce kalendářního roku 

bude v pořádku.  

 

Doc. Růčková dále otevřela problematiku komunikační platformy pro vedení závěrečných 

prací, jelikož IS SU v tomto směru neumožňuje efektivní komunikaci. Dotázala se, zda nebude 

pro studenty problém seznámení se s další platformou. Prof. Stavárek uvedl, že alternativou 

jsou MS Teams, kde je možná komunikace, na kterou jsou studenti zvyklí. Dr. Klepek podal 

informaci, že na tom s Ing. Kempným pracují.  

 

Dr. Klepek se dotázal, jestli existuje seznam softwarů, které jsou k dispozici pro studenty 

prostřednictvím vzdáleného přístupu. Prof. Stavárek uvedl, že se chystá redesign obsahu 

stránek UIT, tudíž se zlepší podpora vůči studentům. Doc. Suchánek připomněl, že na stránkách 

UIT jsou dva odkazy pro vzdálený přístup k softwarům. Vyučující a studenti se dostanou na 

vzdálenou plochu, kde mají softwary, které potřebují pro konkrétní předmět. Kdykoli jde 

software přidat. Přejmenování odkazů bude jednoznačně upraveno. Doc. Šperka doplnil, že v 

minulosti to bylo podmíněno tím, že Microsoft nám to umožní, ale jen pro některé obory. Bude 

se muset ověřit, zda to bude možné i pro všechny studenty. Pokud chce vyučující přidat do 

vzdáleného přístupu software, nechť se obrátí na Ing. Ježíška.  

 

Dr. Klepek se dotázal na hardwarové vybavení na fakultě, které už neodpovídá standardům, zda 

by mohlo posloužit třeba studentům a zda je technicky možné ho takto zužitkovat. Doc. 

Suchánek odpověděl, že ve skladu nevyužitého hardwarového zařízení jsou velmi nekvalitní 

věci, spíše na vyhození. Zásoby v tuto chvíli nejsou. Dr. Šimáková se dotázala, zda se změní 

situace, když se nakoupí nové technické vybavení, notebooky. Doc. Suchánek odvětil, že pokud 

se situace změní, pak by to bylo reálné. Ing. Kloknerová informovala, že tato otázka byla 

otevřená již na poradě vedení. V současné době je nařízeno pracovat na home office. Všechny 

zařízení, které se daly použít, se proto využily pro ostatní zaměstnance, ne jen pro vyučující. 

Dodala, že pokud jde o zařízení pořízené v rámci projektů, pak je nutné dodržet platnou 

udržitelnost a není možné ho prodat.  

 

Bc. Cieluch se v návaznosti na bod F dotázal, jak vnímají zaměstnavatelé v okolí fakulty její 

absolventy. Ze své zkušenosti ví, že firmy v regionu nevnímají studenty fakulty moc dobře.  

Dále se dotázal, zda by do bodu F nešly zařadit akce typu „Na fotbal s OPF“, „Na házenou 

s OPF“, atd. Doc. Šperka reagoval dotazem, čím konkrétně nevnímají firmy naše absolventy 

dobře. Bc. Cieluch sdělil, že má informace ze dvou firem na Novém poli, že účastníky 

výběrových řízení z SU OPF rovnou vyřazují a nepozvou je ani k pohovoru, jelikož se jim jejich 

kvality zdají být spíše středoškolské než vysokoškolské. Doc. Lebiedzik uvedl, že pokud jde o 

akce zaměstnanců a studentů, pak se plánují sportovní aktivity společného charakteru. 

V minulosti, když fakulta obdržela lístky na fotbal či hokej, tak je vždy distribuovala mezi 

zaměstnance či studenty a tyto sponzorské lístky dala ráda k dispozici. Doc. Lebiedzik dodal, 

že město mohou v této souvislosti oslovit. Pokud jde o průzkumy ve vztahu k zaměstnavatelům, 

uvedl, že byl proveden průzkum z hlediska uplatnitelnosti našich absolventů, kdy v posledních 

letech se v čase mírně zhoršuje. Může to být signál, jak zaměstnavatelé vnímají kvalitu našich 

studentů. Doc. Lebiedzik uvedl, že jeho informace od zaměstnavatelů z Nového pole (Shimano, 

Mölnlycke) jsou také, že naše absolventy zde pracují a vcelku si je pochvalují. Výsledky 

zmíněného průzkumu jsou zveřejněny na webových stránkách SU. V rámci průzkumu byl 

dotazován velký okruh zaměstnavatelů, avšak návratnost dotazníků nebyla příliš velká. 

Univerzita i fakulty jsou tam vnímány vcelku dobře.  Bc. Cieluch podotkl, že mu šlo spíš o to, 

že Plán realizace se zaměřuje na vstup, jak nás vnímají potenciální studenti, ale měl by se 

zaměřit i na uplatnění absolventů v praxi. Doc. Lebiedzik sdělil, že máme k dispozici data 
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z Úřadu práce ohledně uplatnitelnosti. Míra nezaměstnanosti našich absolventů je 3-4%.  

 

Doc. Tvrdoň uvedl dotaz související s prezentací absolventů. Máme celou řadu studijních 

programů, které jsou nové a absolventy nemají. Je otázkou, zda to nemůže svým způsobem 

znevýhodňovat nové studijní programy. Dr. Klepek doplnil, že je otázkou, zda absolventy 

propojovat s konkrétními studijními programy. Mělo by se pracovat s absolventy centrálně a 

dbát na to, aby byly informace o absolventech aktuální. Doc. Suchánek uvedl, že to takhle 

v zásadě bylo myšleno. Kampaň musí obsahovat informace, které jsou dostupné. Fakulta má 

absolventy, kteří se dobře uplatňují a je potřeba rozlišovat studijní programy, které již delší 

dobu existují a mají tradici a nové studijní programy. Kampaň pro nové studijní programy musí 

být prezentována tak, že jde o nové studijní programy. Doc. Tvrdoň dodal, že než budou nové 

studijní programy produkovat úspěšné absolventy, bude to nějakou dobu trvat. Je to námět 

k zamyšlení, jak do budoucna pracovat s novými programy. Doc. Lebiedzik uvedl, že práce s 

absolventy je složitá. Na některé máme osobní vazby, kontakty, ale není jich mnoho. Kariérní 

portál, který zřídila SU, ustrnul. K naplnění databáze došlo především díky realizaci srazu 

absolventů (2015), které se účastnilo 800 lidí. Snažíme se s absolventy komunikovat, obesíláme 

je informacemi o dění ve škole, zpětná reakce ale není žádná. Proto je naplánováno vytvoření 

fakultní databáze spolupracujících absolventů.  

 

Doc. Palečková na závěr poděkovala doc. Tvrdoňovi za podnět týkající se popularizace 

výzkumu. Bere to v potaz a s nápady bude pracovat.  

 

Předsedkyně senátu vyzvala přítomné senátory k hlasování.  

 

Hlasování o Plánu realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2021: 

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí Plán realizace strategického záměru Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro rok 2021. 

 

5. Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Mezinárodní 

obchod SU OPF pro akademický rok 2021/2022  

 

Dr. Šimáková uvedla další bod jednání a požádala o jeho představení doc. Suchánka.  

 

Doc. Suchánek informoval, že se jedná o podmínky přijímacího řízení nově akreditovaného 

studijního programu Mezinárodní obchod. Upozornil, že rozhodnutí o akreditaci nabyde právní 

moci dnem 29. 4. 2021. Od pátku 30. 4. 2021 budeme moci spustit podávání přihlášek. 

Podmínky přijímacího řízení jsou standardní, jako pro všechny studijní programy na fakultě. 

 

Předsedkyně senátu konstatovala, že při schvalování podmínek je nutné respektovat podmínku 

přijímání studentů až po nabytí právní moci rozhodnutí o udělení akreditace studijnímu 

programu. Žádná další připomínka k předloženému dokumentu nebyla vznesena. 

 

Dr. Šimáková vyzvala přítomné k hlasování.  

 



 

 

 
 

 Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

 

7  
 
 

 

Hlasování podmínkách přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Mezinárodní 

obchod: 

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Mezinárodní 

obchod Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický 

rok 2021/2022 s podmínkou přijímání studentů až po nabytí právní moci rozhodnutí o udělení 

akreditace studijního programu.  

 

6. Různé 

 

Zasedání pracovních komisí: 

Dr. Pražák uvedl, že by bylo vhodné informovat o zasedáních pracovních komisí AS SU OPF 

všechny členy senátu. Zároveň se dotázal, jakým způsobem se senátoři dozvědí o zasedání 

pracovních komisí AS SU OPF. Dr. Šimáková uvedla, že jednotlivé komise oznámí ostatním 

členům senátu, že se bude konat jejich zasedání prostřednictvím společného emailu 

senat@opf.slu.cz.  

 

 

 

Příští zasedání: 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 26. 5. 2021 od 13:00. O formě jednání bude 

rozhodnuto podle aktuální situace. Forma bude upřesněna v pozvánce. 

 

 

Za správnost:  

Ing. Jana Šimáková, Ph.D.  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová  

mailto:senat@opf.slu.cz
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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ AS SU OPF ZE DNE 28. 4. 2021 

 
1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Výroční zprávu o činnosti Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné za rok 2020 ve znění navržených úprav. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Strategický záměr Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné na období 2021+ ve znění navržených úprav. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné bere na vědomí Plán realizace strategického záměru Slezské univerzity 

v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro rok 2021. 

4. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu 

Mezinárodní obchod Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné pro akademický rok 2021/2022 s podmínkou přijímání studentů až po nabytí 

právní moci rozhodnutí o udělení akreditace studijního programu. 

 

 
Ing. Jana Šimáková, Ph.D.  

předsedkyně AS SU OPF 

 


